
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 24, 28. november 2024 (2023 - 
2025)/ Teams 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai, Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Sara Stokken 
Rott, Erik M. Unaas, Ole R. Jørstad, Astrid Strandbu, Mia Larsen Sveberg, 
Sebastian Henriksen, Kristin Kloster, Åsmund Sæbøe, Elisabeth Faret, Marco 
Elsafadi og Astrid Uhrenholdt Jacobsen. 
 
Meldt fravær: Magnus Nedregotten 
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas og Magnus Sverdrup (referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 24 (2023-2025), 28. november 2024 kl. 
08.00.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 
 
 
 
 
 
 



 
Sak 194: Godkjenne innkalling, sakliste og referat 
Vedtak: 
 

1. Innkallingen ble godkjent.   
2. Saklisten ble godkjent.   
3. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapsmøtet 20. november 2024 til 

orientering. 
 
 
Sak 195: Videre oppfølging av utvalgsrapport om godt styresett i NIF 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
I sak 177 i styremøte nr. 22 (2023-2025), 13. november 2024, ble 
utvalgsrapporten om godt styresett i NIF presentert for idrettsstyret. 
 
Med ref. til ovennevnte styrevedtaks punkt 3, gjennomførte presidentskapet og 
generalsekretæren den 20. november 2024 et møte for å forberede en sak til 
styremøtet 28. november 2024 om den videre behandlingen av rapportens 
anbefalinger. 
 
Presidentskapet anbefaler at det snarlig innkalles til høringsmøter med 
særforbund og idrettskretser. Videre anbefales det at idrettsstyret åpner for at 
særforbundene og idrettskretsene kan gi utfyllende innspill til 
utvalgsrapportens anbefalinger frem til og med 20.12.2024. Det anbefales også 
at det gjennomføres et styremøte 3. januar 2025 for å beslutte videre prosess, 
tidsnok med hensyn til organisasjonens tidsfrist for å sende egne saker til 
idrettstinget 2025. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret ber generalsekretæren snarlig invitere til høringsmøter med 
særforbund og idrettskretser, som gjennomføres i de første to ukene i 
desember. 

2. Idrettsstyret åpner for at særforbundene og idrettskretsene kan gi 
utfyllende innspill til utvalgsrapportens anbefalinger frem til og med 
20.12.2024. 

3. Idrettsstyret gjennomfører et styremøte 3. januar 2025 for å beslutte 
videre prosess, tidsnok med hensyn til organisasjonens tidsfrist for å 
sende egne saker til idrettstinget 2025. 

 
 
Sak 196: Svar på høring - ny nasjonalanleggsordning 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 



Seniorrådgiver idrettspolitikk i NIF, Torstein Busland, orienterte videre. 
Det ble vist til sak 175 i idrettsstyremøte nr. 21 (2023-2025), 9. oktober 2024. 
 
Kultur- og likestillingsdepartementet (KUD) har sendt Forslag til justeringer i 
tilskudd til nasjonalanlegg og til idrettsanlegg for internasjonale mesterskap på 
høring. Høringsfristen er 4. desember 2024. 
 
NIFs anleggspolitiske utvalg har behandlet saken i to møter og vedtok en 
uttalelse i sitt møte 12. november 2024. Anleggspolitisk utvalg mener at ingen 
av de to alternative løsninger KUD presenterer i sitt høringsdokument er ideelle 
og har i sin uttalelse presisert hvilke prinsipper de mener bør legges til grunn for 
en slik ordning. Generalsekretæren er enig i utvalgets betraktninger og 
anbefaler at idrettsstyret vedtar denne som en del av NIFs høringssvar.   
 
NIFs opprinnelige innspill til endringer i den ordinære spillemiddelordningen er 
omtalt i høringsnotatet. Innspillet avviker i svært liten grad fra idrettens 
samlede innspill som ble sendt inn i september. Generalsekretæren er uenig i 
departementets fremstilling av dette i nevnte høringsnotat, og mener det er 
viktig å påpeke dette i NIFs høringssvar. Dette punktet er ikke behandlet i 
anleggspolitisk utvalg. 
 
Generalsekretærens anbefaling er at idrettsstyret vedtar anleggspolitisk utvalgs 
uttalelse, inkludert generalsekretærens presisering, og at det påpekes at 
idrettens innspill til størrelse på et anleggspolitisk program er identisk med 
departementets forslag til størrelsen på fylkeskommunenes «frie» pott. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret støtter anleggspolitisk utvalgs uttalelse og vedtar følgende 
punkter som en del av NIFs innspill til høringen.  

• Regjeringen og norsk idrett har et felles mål om at det skal 
arrangeres store mesterskap i Norge.  

• Det er viktig at det finnes en god nasjonalanleggsordning som bidrar 
til at det kan arrangeres store mesterskap i Norge for de idretter 
som tilfredsstiller kravene i en slik ordning. NIF antar at 
nasjonalanleggsordningen maksimalt vil omfatte 10-12 anlegg.  

• Det anbefales at det også kan søkes om nasjonalanleggsstatus for 
anlegg som jevnlig benyttes til andre typer 
toppidrettsarrangementer som world-cup o.l.  

• NIF anbefaler at tilskudd fra denne ordningen tilpasses idrettenes 
behov og ikke er begrenset til kun investeringsstøtte. 
Nasjonalanleggsavtalene bør ha en tiårs avtaleperiode.  

• NIF anbefaler at dagens tilskuddssats på inntil 50 prosent 
opprettholdes.  

• NIF anbefaler at anlegg som ikke jevnlig benyttes til mesterskap 
eller andre toppidrettsarrangement i tråd med intensjonene kan 
miste denne statusen. Nasjonalanleggsavtalene bør inneholde 



planer for fremtidig bruk av anleggene. Planene gjennomgås hver 
gang ny avtale inngås og er med på å avgjøre om anlegget fortsatt 
skal ha nasjonalanleggsstatus.  

• Det anbefales at NIF, som i dag, innstiller til Kulturdepartementet på 
hvilke idretter/anlegg som skal få nasjonalanleggsstatus.  

2. Idrettsstyret ba generalsekretæren presisere at idrettens innspill til 
størrelse på anleggspolitisk program er identisk med departementets 
forslag til størrelsen på fylkeskommunenes «frie» pott.  

3. Idrettsstyret ba generalsekretæren oversende NIFs innspill til Kultur- og 
likestillingsdepartementet innen høringsfristen 4. desember 2024 og 
deretter offentliggjøre dette.  

 
 
 
Neste ordinære styremøte er 17. desember 2024. 
 
 


